
Protokół Nr 42/23 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego, 

Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Finansowo Budżetowej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu  26 października   2023r. w Starostwie

Powiatowym  w Siemiatyczach. Posiedzenie trwało od godz. 1430 do godz. 1500.

W posiedzeniu uczestniczyło 16 członków komisji według załączonej listy obecności. Nieobecny 

był radny Mariusz Pyzowski

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 

2023/2024

2. Opiniowanie materiałów na XLI sesję Rady Powiatu 

3. Sprawy różne

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i  Porządku 

Publicznego Mikołaj Żabiński.

Przewodniczący obrad Mikołaj Żabiński otwierając posiedzenie powitał zebranych: Starostę 

Marka Bobla, Wicestarostę Sylwestra Zgieruna, panią Sekretarz Agatę Androsuk, panią Skarbnik 

Teresę Kłopotowską, panią Agnieszkę Bolewską Iwaniuk reprezentującą Katolickie Radio Podlasie 

oraz obsługę.

P – kt 1.

Głos zabrała Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk, która przedstawiła Informację o 

przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2023/2024. Informacja w 

formie pisemnej stanowi załącznik do protokołu.

Starosta Marek Bobel poinformował, że na sesji będzie wnioskował o wprowadzenie jednego 

podpunktu w postaci projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Powiatu Siemiatyckiego. Dotyczy to działki przyległej do działki liceum ogólnokształcącego w

związku z tym, że mamy ambitny plan w przyszłej kadencji: chcemy zbudować internat przy 

Zespole Szkół w Siemiatyczach. Jest to potężne zadanie ale podejmujemy się tego zadania, 

Starosta wyraził nadzieję, że w przyszłej kadencji otworzymy internat przy Zespole Szkół z 

prawdziwego zdarzenia bo on jest niezbędny do tego, aby szkoła mogła się rozwijać.

Przewodniczący obrad Mikołaj Żabiński poinformował, że chciałby powiedzieć kilka słów na 

temat szkoły w Czartajewie. Miał możliwość obejrzeć i internat i szkołę po remontach – serce się 

cieszy że takie coś powstało. Nawet opinie absolwentów Czartajewa – mówią oni że oglądając 

internat jest tak, jakby wchodziło się do 3- gwiazdowego hotelu. Widać, że jest zwiększony nabór 

uczniów do poszczególnych specjalności. Tak trzymać również jeżeli chodzi o inne szkoły. 
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Przewodniczący obrad Mikołaj Żabiński jeszcze raz podziękował Sekretarz Powiatu Agacie 

Androsiuk za przedstawiony materiał.

P – kt 2.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2023 – 2029.

Zmiany omówiła Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska. Projekt uchwały wraz z objaśnieniami 

przyjętych zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 

2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 – 2029 stanowi załącznik do 

protokołu.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że urealnia się na 2023 rok w poszczególnych 

kategoriach dochodów i wydatków, zwiększeniu ulega deficyt budżetu w związku z 

przeznaczeniem większej kwoty środków na oświatę. Na  2024 rok wprowadza się zmiany 

polegające na zwiększeniu dochodów i wydatków na zadania. Wprowadza się zadania w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg:

• przebudowa odcinka drogi powiatowej Nr 1698B w miejscowości Czaje, jest to kwota 

1.866.972,60 zł., dofinansowanie Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 1.120.183,56 zł., 

Gmina Grodzisk dofinansowuje 373.394,52 zł., taką samą kwotę dofinansowuje powiat

• kolejne zadanie to przebudowa drogi powiatowej Nr 1911B na odcinku Smarklice – 

Ostrożany, wydatek – 2.788.703,66 zł, Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg dofinansowuje w 

wysokości 1.672.853,19 zł., Gmina Drohiczyn 557.925,23 zł. i taką samą kwotę 

dofinansowuje powiat

• kolejne zadanie to budowa chodnika w miejscowości Wierzchuca Nagórna w ciągu drogi 

powiatowej Nr 1728B, całościowy koszt 1.008.543,16 zł., dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg jest to 80% - 805.234,52 zł., Gmina Grodzisk – 100.654,32 zł. i 

taka sama kwota z naszej strony,

• kolejne zadanie to budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 1700B w miejscowości 

Perlejewo, całość zadania 540.378,96 zł. , Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg dofinansowuje

w wysokości 432.143,16 zł. Gmina Perlejewo 54.017,90 zł. 

• kolejne zadanie to również budowa chodnika, zadanie pod nazwą „Poprawa 

bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu na ulicy Bielskiej w Grodzisku – drogi 

powiatowej Nr 1710B i 1712B” ogólny koszt 1.260.189,79 zł. , Rządowy Fundusz Rozwoju 

Dróg – 80%, jest to kwota 1.008.151,83 zł., Gmina Grodzisk – 126.018,98 zł. i  tyle samo 

powiat,

• remont drogi powiatowej Nr 1729B na odcinku granica Gminy Siemiatycze – droga 
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wojewódzka Nr 692”, jest to zadanie dwuletnie, na 2024 rok przewidziana jest kwota 

4.497.931,45 zł. , dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 2.698.758,87 zł. ,

gminy -  899.586,29 zł. i na 2025 rok zadanie to wynosi 6.743.897,17 zł., dofinansowanie 

4.046.338,30 zł., gminy – 1.348.798,43 zł. Dofinansowanie gminy i powiatu jest w takiej 

samej wysokości. 

Jest to zadanie bieżące.

• z Polskiego Ładu przebudowa drogi powiatowej Nr 1762B na odcinku od miejscowości 

Grabarka do drogi powiatowej Nr 1771 Borysowszczyzna, jest to VIII edycja Polskiego 

Ładu , ogólny koszt 2.110.000 zł., dofinansowanie 95% z Polskiego Ładu, jest to 2 mln zł., 

Gmina Nurzec Stacja 55 tys. zł., tak samo Powiat Siemiatycki.

• w ramach Polskiego Ładu jest również remont dróg przygranicznych zniszczonych podczas

budowy zapory i ruchu ciężkiego sprzętu wojskowego w ramach składach wniosków – z 

Polskiego Ładu jest to 30 mln zł., dofinansowują gminy: Mielnik, Milejczyce i Nurzec 803 

tys. zł. , tyle samo z naszej strony. Jest to zadanie bieżące na 2024 rok.

Starosta Marek Bobel poinformował, że są to drogi powiatowe, przez nas realizowane, to 

co mówiliśmy wcześniej, prawie 40 mln zł. będzie realizowane na drogach powiatowych w 

roku 2024 ale w ramach inwestycji złożonych przez gminy a więc Gmina Mielnik, Nurzec, 

Milejczyce,  łącznie na drogach powiatowych w trzech gminach  będą to inwestycje na 

kwotę prawie 70 mln zł. To, co rząd obiecywał to spełnił, my to wprowadzamy szybko do 

budżetu po to żeby szybko uruchomić promesy żeby nie było tak, że pieniędzy nie ma. 

Uruchomimy promesy i zrealizujemy , po to ta sesja jest zwołana szybko, za chwilę 

ogłaszamy przetargi, uruchamiamy promesy i będą te środki. Starosta poinformował, że 

dzisiaj rozstrzygnięto pierwszy odcinek w ramach VI edycji Polskiego Ładu. Najtańsza cena

2 km jest to 2.400.000 zł., jest już to po otwarciu ofert, ofert było 4, ta jest najtańsza, 

mieliśmy zapisane 2.050.000 zł. więc trzeba będzie solidarnie z Gminą Nurzec dołożyć ale 

do tych dróg powiatowych, które będą realizowane poprzez 3 gminy też będziemy dokładać

środki „połowa na połowę” w ramach wkładu własnego, tak samo jak gminy dołożą nam tak

my dołożymy gminom. 

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że na 2024 rok jest również przewidziane zadanie

budowy obiektów sportowych na 8.900.000 zł. Są to dwa obiekty sportowe, jeden przy Zespole 

Szkół w Siemiatyczach , drugi przy Zespole Szkół technicznych w Czartajewie. Tu dofinansowanie 

z Polskiego Ładu wynosi 8 mln zł. , 900 tys. zł. wkład własny powiatu.  

Starosta Marek Bobel przypomniał że to, co mówiliśmy na poprzedniej sesji w ramach złożonych 

wniosków będzie boisko do piłki nożnej ze sztuczną nawierzchnią w Zespole Szkół Technicznych 

w Czartajewie i dwa boiska plus bieżnia 200 – metrowa, 4- bieżniowa przy Zespole Szkół w 

Siemiatyczach. Według naszych kosztorysów powinniśmy zmieścić się w kwocie 8.900.000 zł., 
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zobaczymy jak będzie po przetargach, mamy pozwolenia na budowę, niedługo ogłaszamy 

przetargi.

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że przenosimy realizację z 2023 roku na 2024 

„Rozwój infrastruktury wokół Starostwa” po przetargu kwota wynosi  357.868,50 zł przy 

dofinansowaniu środków z PROW  69.761 zł. 

Starosta Marek Bobel poinformował, że jest to któryś z kolei przetarg, widać że taniej nie będzie 

w związku z tym Zarząd zdecydował, że chcemy ten teren bezpośrednio przy Starostwie 

upiększyć, inwestujemy w różne cele powiatu ale de facto po tym generalnym remoncie w 

budynek, siedzibę Starostwa nie inwestowaliśmy w związku z tym jest taka decyzja i do czerwca 

zakładamy wykonanie tego całego projektu. 

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że te wszystkie zadania znalazły odzwierciedlenie

w wykazie przedsięwzięć. 

Przewodniczący obrad Mikołaj Żabiński poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXII/241/22 Rady

Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2023 – 2029 głosowało 16 członków komisji.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXII/242/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 23 grudnia 2022     r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Zmiany omówiła Skarbnik Powiatu Teresa Kłopotowska. Projekt uchwały wraz z załącznikami 

stanowi załącznik do protokołu. 

Skarbnik Teresa Kłopotowska poinformowała, że do dochodów budżetu powiatu wprowadza się 

kwotę 1.219.603.23 zł. są to dotacje. Otrzymaliśmy 606.500 zł. na zakup inwestycyjny działki przy 

ul. Świętojańskiej  dla straży pożarnej.

Starosta Marek Bobel poinformował, że rzeczywiście udało się to, o co zabiegaliśmy. Minister 

Finansów przeznaczył dużą kwotę na zakup tej części działki, 12  arów za supersamem po to, 

żeby Państwowa Straż Pożarna miała i lepszy wyjazd. czasami jak widzimy wszyscy od strony 

ulicy 11 listopada wyjazd jednostek Państwowej Straży Pożarnej jest utrudniony więc 12 arów 

Skarb Państwa odkupuje, jesteśmy już po rokowaniach, udało się kupić w dobrej cenie taniej, niż 

zapłacił poprzedni właściciel odkupując od PSS-u, przy okazji zainwestował on kilkadziesiąt tysięcy

złotych ale zrezygnował z inwestycji na tej działce więc nadarzyła się okazja, dzięki uprzejmości 

pani minister Rzeczkowskiej pozyskaliśmy te środki, jesteśmy już po rokowaniach. Starosta 

poinformował że 8 listopada podpisuje akt notarialny jednocześnie podkreślił, że cieszy się bardzo 

bo jest to niezwykle ważna inwestycja z punktu widzenia mieszkańców Powiatu Siemiatyckiego bo 

ona da dodatkowy wyjazd ale przede wszystkim da możliwość rozwoju jednostce ratowniczo 

gaśniczej i Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w perspektywie najbliższych 

miesięcy czy lat. Starosta podkreślił, że cieszy się, że wreszcie zostało to sfinalizowane, nie było to
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zadanie proste ale jak widać wykonalne. Starosta Marek Bobel serdecznie podziękował wszystkim 

swoim współpracownikom, którzy współpracowali w tej dziedzinie.

Starosta Marek Bobel poinformował, że działkę 20 – arową przy liceum kupujemy za 47 tys. zł., 

jest to cena bardzo, bardzo atrakcyjna, nie ulega to wątpliwości. Właściciel niewiele wytargował. 

Chcemy postawić nowy budynek, internat, będzie się działo, niedługo przystąpimy do wpisania 

tego na rok przyszły do projektowania, do różnego rodzaju działań, m. in. w zakresie odlesiania. 

Jeśli mieszkańcy powiatu obdarzą nas zaufaniem w przyszłej kadencji to będzie potężna 

inwestycja na dziesiątki milionów złotych bo nie będzie to kosztować kilkanaście milionów złotych 

tylko pójdzie to w dziesiątki milionów złotych, będzie to inwestycja na taki rząd wielkości ale jest to 

inwestycja wykonalna, jest ona potrzebna dla liceum.

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr  XXXII/242/22 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 23 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2023 rok głosowało 16 członków komisji.

Przewodniczący obrad Mikołaj Żabiński stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXXI/235/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 5 grudnia 2022r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i        harmonogramu dyżurów aptek

ogólnodostępnych  na terenie powiatu siemiatyckiego w        okresie od 01.01.2023r. do 31.12.2023r.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że zmiany podyktowane są informacją o 

zakończeniu od 1 listopada 2023r. działalności apteki zlokalizowanej przy ul. Pałacowej, w związku

z tym harmonogram dyżurów aptek ulega zmianom zgodnie z załączonym projektem.

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXXI/235/22 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 5 grudnia 2022r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

i  harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych  na terenie powiatu siemiatyckiego w  okresie 

od 01.01.2023r. do 31.12.2023r. głosowało 16 członków komisji.

Przewodniczący obrad Mikołaj Żabiński stwierdził, że projekt został przyjęty jednogłośnie.

P – kt 3.

Nikt z radnych nie zgłosił chęci zabrania głosu w punkcie „Sprawy różne”.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący obrad Mikołaj Żabiński 

podziękował zebranym za przybycie izamknął wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i  Spraw Socjalnych 

oraz Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY OBRAD
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Przewodniczący Komisji

Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego

Mikołaj Żabiński

Protokołowała: Elżbieta Malinowska
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